
新闻艺术空间 News Art Park租赁部-欢迎您！

产品名称 新闻艺术空间 News Art Park租赁部-欢迎您！

公司名称 北京泓杉行科技有限公司

价格 3.00/平方米

规格参数 品牌:泓杉行
业务范围:写字楼、产业园推广 租赁
服务范围:北京市

公司地址 北京市海淀区温泉镇温泉路84号临10号1064

联系电话 010-53354000 13520637794

产品详情

新闻艺术空间 News Art Park租赁部

1.项目名称：新闻艺术空间 News Art Park

2.项目位置：朝阳区金田公园南区

3.招租面积：100㎡至2543㎡

4.项目类型：平层/独栋/联排/整栋

5.出租价格：3至4元/㎡/天

6.签约年限：2年起签，长可签5年

7.付款方式：押三付三/押二付六/押一年付

新闻艺术空间 News Art Park是以收藏、传承、研究、展示东西方艺术精品为核心，以文化传承、专
业服务、推广艺术为宗旨的专 业性、高水平美术馆，是中国书画名人堂指定展馆。处于CBD国际传媒产
业走廊的黄金位置项目将依托金田公园的独特地理位置及自然环境优势，打造传媒产业走廊中以影视为
主题的花园里庭院式的文化创意智慧产业园基地。集生活艺术、数码艺术、艺文社群及商业联乘等元素
于一体，以原创品牌成为国际文化艺术新地标为发展目标，并以构建当代文化艺术枢纽为愿景，让艺术
爱好者近距离接触世界各地的艺术创作，探索艺术的无限可能。

News Art Park is a professional and high-level art museum with the core of collecting, inheriting, researching and
displaying the fine arts of the East and the West, and the purpose of cultural inheritance, professional service and



promotion of art. It is the designated exhibition hall of the Hall of Fame of Chinese Calligraphy and Painting. The
golden location project located in the CBD international media industry corridor will rely on the unique geographical
location and natural environment advantages of Jintian Park to build a cultural, creative and intelligent industrial park
base in the garden style with film and television as the theme in the media industry corridor. Integrating the elements
of life art, digital art, arts and culture community and commercial joint ride, taking the original brand as a new
landmark of international culture and art as the development goal, and taking the construction of a hub of
contemporary culture and art as the vision, art lovers can get close contact with art creation around the world and
explore the infinite possibilities of art.
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